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Zápis z 25. jednání Výkonného výboru ČNS 

konaného dne 21.4.2015 16:30-21:00 hodin v Praze 

 

Účastníci 

Výkonný výbor Kamil Kleník, Ivan Králík, Jiří Doubrava, Vlastimil Stehlík  
 

Sekretář  Vlastimil Pabián 

Dozorčí rada  Michal Doucek 

Hosté   

Omluveni  Michal Hostinský 
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Usnášeníschopnost 
Jednání se účastní nadpoloviční většina členů VV ČNS, VV je usnášeníschopný.  

Kontrola plnění úkolů 
- Administrátor webu ČNS byl vyzván k zásadní úschově každé verze elektronických soupisek pro případné 

řešení následných sporů a rozhodnutí – P.Fajgl předloží návrh řešení 

1 Soutěže 
- Rozhodnutí STK : 

o Rozhodnutí STK 2015-03/1 Doplnění Rozhodnutí STK 2015-03 

o Rozhodnutí STK 2015-07 Kontumace BDL Modřice-Chabařovice 

o Rozhodnutí STK 2015-08 Zrušení oddílu Čechie Litvínov 

o Rozhodnutí STK 2015-09 Zrušení oddílu Hodkovičky 

o Rozhodnutí STK 2015-10 Kontumace ELM Čelákovice-Č.Budějovice  

- STK ČNS informovala o výkladu k soutěži KP mládeže Jihočeského KNS. Na dotaz vedoucího TJ 

Lokomotiva Veselí nad Lužnicí, pana Lukáše Doležala, nechal prezident ČNS zpracovat výklad u tří členů 

odborných komisí ČNS, kteří se dlouhodobě zabývají legislativou a tvorbou dokumentů (L.Kratochvíl, 

V.Pavlík, M.Maršálek). Všichni oslovení se shodli na doporučení vyhovět navrhované podobě krajské 

dlouhodobě soutěže dorostenců. Pan L.Doležal byl o tomto rozhodnutí informován neprodleně dne 

14.4.2015. VV ČNS souhlasí s uvedeným výkladem poradce pro legislativu L.Kratochvíla a dalších dvou 

oslovených předsedů odborných komisí (rozhodčí, tuzemský rozvoj). 

- sekretář ČNS pověřený uzamykáním hráčů pro zápis na soupisky vznesl dotaz k uzamykání hráčů na 

hostování bez uhrazení lic.poplatků (některá KNS nemají předpis hrazení nebo stanovila výši lic.poplatků 

0,- Kč). VV ČNS souhlasí s uzamykáním pro rok 2015 na základě požadavku KNS 

Hlasování VV : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
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- M.Doucek požádal o zodpovězení dotazů ohledně Rozhodnutí STK 2015-10 za Dozorčí radu ČNS, nikoliv 

jako člen dotčeného oddílu : 

o Kým a kdy bylo zahájeno disciplinární řízení?  Odpověď předseda STK - Předseda STK dal podnět 

ostatním členům STK dle zápisu z utkání v pondělí 15. 4. 2015. Prezident ČNS upřesňuje, že se 

v tomto případě nejedná o disciplinární řízení ve smyslu DŘ, ale pouze o formální úkon STK 

informující o pokutách a trestech vyplývajících ze SŘ, RDS a DŘ. 

o Kdo navrhnul znění rozhodnutí? A vyžádala si STK od někoho upřesňující informace? Odpověď 

předseda STK - navrhl Předseda STK. Nebylo nic vyžádáno. Ze své intervence zaslal upřesňující 

výklad Jiří Matyášek (tvůrce nového článku DŘ). Byl podstoupen ostatním členům STK. 

o Bylo dle vás řízení řádně zahájeno? Vzaty v úvahu všechny možné důvody trestaných. Dostali 

možnost se k řízení vyjádřit? Tedy byl někdo přizvaným účastníkem řízení? Potažmo nenalezl 

nikdo z STK důvod k jednání účastníky přizvat? Odpověď předseda STK - bylo uvedeno že dle 

statutu STK může STK pouze vydat rozhodnutí (viz.upřesnění prezidenta ČNS v první odpovědi). 

o Zasahoval do jednání STK někdo jiný než samotná STK? Odpověď předseda STK - Vyjma zaslání 

upřesňujícího výkladu Jiřího Matyáška? NE -  nikdo další 

- VV ČNS souhlasí s návrhem STK na úhradu 10.000 Kč D.Lechnýřovi za přístup a možnost používání 

aplikace webu www.nohejbal-online.cz. Hospodář spolu s STK navrhnou úpravu rozpočtu ČNS a realizaci 

úhrady.  

- Kontrola dosud vydaných Zpráv STK z ligových soutěží 2015. Po doporučených drobných úpravách VV 

ČNS projevuje spokojenost s takto zpracovaným Zprávám, kromě udělení peněžitých trestů dle Rozpisu 

soutěží 2015 – STK nemá oprávnění k udělení trestu napomenutí v případech, kde jsou taxativně 

Dokumenty ČNS určeny peněžité tresty. VV ČNS, jakožto řídící orgán ligových soutěží nesouhlasí 

s odkladem účinnosti peněžitých trestů uvedených v čl.1.6.3 RDS 2015 a vyzývá STK, aby tomto 

neprodleně informovala všechna ligová družstva. 

Hlasování VV : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

http://www.nohejbal-online.cz/
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- Žádost TJ Dynamo České Budějovice k udělení výjimky účasti trenéra při dvojutkáních BDL družstev „A“ 

a „B“. VV ČNS po projednání souhlasí s udělením výjimky. Jedná se o možnost uvedení stejného trenéra u 

obou družstev jednoho oddílu v jedné soutěži. STK oznámí tuto výjimku Komisi rozhodčích. 

Hlasování VV : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

4:0 4 0 0 

 

- Předložená přihláška na pořadatele MČR dvojic a trojic starších žáků oddílem TJ Dynamo České 

Budějovice se žádostí o změnu termínu MČR na 24.-25.10.2015. Po projednání VV souhlasí s úpravou 

termínů MČR dvojic a trojic, VV vyzývá Komisi mládeže o návrh nového termínu MČR jednotlivců 

dorostu. STK v tomto směru připraví a zveřejní dodatek Termínového kalendáře 2015. VV ČNS souhlasí 

s pořadatelstvím MČR dvojic a trojic starších žáků v navrženém termínu oddílem TJ Dynamo České 

Budějovice. 

Hlasování VV : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

4:0 4 0 0 

 

2 Komise mládeže 
- Stanovení postupu přípravy pro zavedení nového znění Soutěžního řádu platného od 1.1.2016. Do 

30.6.2015 připraví KM návrh směrnice k prvnímu čtení.  

- Dokončení aktualizace Směrnice k plnění povinnosti mládeže u družstev na krajské a ligové úrovni pro rok 

2015. Návrh ke schválení RMJ KM dle Zápisu z jednání VV ČNS 18.3.2015 byl do 4.4.2015. Komise 

mládeže předložila prostřednictvím pověřeného M.Maršálka návrh Směrnice pro rok 2015 v den jednání 

VV ČNS. VV ukládá Komisi mládeže připravit RMJ ke hlasování o této Směrnici tak, aby toto RMJ bylo 

hlasováno do čtvrtka 30.4.2015 

- STK a VV ČNS pověřuje řízením soutěží nohejbalové části Letní olympiády dětí a mládeže v Plzni 

V.Stehlíka, technickým delegátem bude L.Pamánek, povinná účast na technickém mítinku LODM v neděli 

14.6.2015! Prezident ČNS se osobně účastní LODM v dny nohejbalových soutěží (úterý, středa). 

- Podmínky pro granty partnerských kempů mládeže – VV souhlasí s vypsáním grantů a žádá KM o 

zveřejnění a zaslání všem ligovým oddílům a KNS. 

Hlasování VV : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

4:0 4 0 0 

 

3 Komise propagace 

- Výběr dodavatele svazové grafiky podle přijatých nabídek uchazečů – VV vybral nejlevnější variantu od 

paní Lucie Vachkové v ceně 4.000,-Kč. Vítězce výběrového řízení gratulujeme a ostatním uchazečům 

děkujeme za účast. 

Hlasování VV : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

4:0 4 0 0 

 

- Informace ze schůzky na MŠMT (dotace na r. 2016) – v dohledné době nebude připraven závazný registr 

členské základny (původní informace do 30.6.2015), pro účely dotací 2016 bude dokladována členská 

základna podle dosavadního systému (ČNS používá registr ČUS). VV ukládá KPM předběžné jednání 

s FAČR o realizaci odkupu aplikace pro účely registrací a členských karet s návazností na budoucí 

centrální registr, bez ohledu na vývoj centrální matriky členů při MŠMT ČR.  

4 Různé 
- Přehled schválených RMJ : nejsou žádné 
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- Konečný termín Mezinárodního kempu mládeže v Chabařovicích 20.-25.7.2015. KZR připraví propozice a 

přihlášky pro zveřejnění do konce dubna t.r. Vstupní poplatek za účastníka stejný jako v r.2014. 

- Informace o stavu jednání s partnerskými firmami – WITTE zatím v očekávání pořadatele MČR dvojic a 

trojic mužů, některé další varianty a nabídky jsou ve stadiu jednání. 

- Informace o jednání s ČT SPORT – cenová nabídka na MČR dvojic mužů (záznam dokumentu cca 50 

tis.Kč bez DPH), PP superfinále cca 120 tis.Kč bez DPH (jednání s partnery o pokrytí této částky), 

předběžně vyjednaná výroba Magazínu zatím odsunuta pro vysokou nabídkovou cenu – pokračuje jednání 

s redakcí ČT SPORT. 

- Informace prezidenta ČNS o aktuální situaci v mezinárodním hnutí – zájem Itálie o spolupráci a účast na 

ME na Slovensku. Spolupráce asociací Padball, která provozuje podobný druhe sportu (mezinárodní 

působnost, včetně Jižní Ameriky), Rumunsko dokončilo registraci své nové asociace a usiluje o vstup do 

UNIF/EFTA, předběžný zájem o pořadatelství ME juniorů a žen v tomto roce. 

- Předložen průběžný stav plnění rozpočtu ČNS za období 01-03/2015 

- Předložena k podpisu Smlouva s firmou Hecni Se! na realizaci Nohecmagazínu v roce 2015-2016 VV ČNS 

po diskuzi souhlasí s podpisem Smlouvy ve stejném rozsahu jako v roce 2014. 

Hlasování VV : 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 

3:0 3 0 1 

 

- Předložena cenová nabídka zpracování účetnictví s odměnou ve formě DPP od 1.4.2015. VV ČNS souhlasí 

s touto nabídkou a pověřuje hospodáře ČNS k předložení návrhu na schválení rozpočtové změny. 

- Sekretář ČNS předložil záznam kontroly možné duplicity v hráčských registrech oddílů. Podezřelé 

duplicity, především upravením rodných čísel a jmen, prověří STK. VV doporučuje předložit kopie OP 

k doložení oprávněnosti registrace hráčů a napravení tohoto stavu bez finančních a soutěžních postihů. 

- Sekretář ČNS připraví úvodní koncept dopisu adresovaného jednotlivým KNS obsahující informace 

k nápravě současného stavu, kdy existuje mnoho regionálních soutěží bez respektování a návaznosti 

k Soutěžnímu řádu schváleného VH ČNS v předcházejících letech. Prezident ČNS v souvislosti s tímto 

dopisem projedná nápravu s KNS osobně. 

 

5 Další jednání VV 
- Navržený termín:  květen 2015. 
- Navržené místo:   bude určeno dodatečně 


